

REFERAT

Tilstede:

Berte-Elen Reinertsen Konow (leder), Roger Sollie, Sture Leiknes, Gunn Mangerud og Jan Erik Askildsen

Fra administrasjonen:

Alisa Hodzic og Eivind Heitmann (referent).

Møtet ble avholdt i Nygårdsgaten 5, 1. etasje, møterom 1E401 «Alrekstad», med møtestart kl. 09:00.

Innledning: Faglige presentasjoner

- Michaël R. Tatham
- Sigrid E. Schütz
- Hannah Petrie og Haflidi Haflidason

Presentasjonene dannet grunnlaget for gode diskusjoner og ble satt stor pris på av styringsgruppen.

Sak 21/23 - Godkjenning av innkalling og referat

Referat fra styringsgruppens møte den 21.06.2023 er sendt medlemmene i forkant av møtet.

Søknad om omdisponering fra J. Bakke ble sirkulert og godkjent etter forrige møte. Informasjon om godkjent omfordeling må inntas i referatet.

Styringsgruppen godkjente innkallingen og referatet.

Sak 22/23 – Tildelinger siden forrige møte

Feltkurset til Sven Le Moine-Bauer ble etter sirkulasjon av søknad tildelt ytterligere kr. 30.000,-.

Styringsgruppen tok saken til orientering.

Sak 23/23 – Søknad om støtte til nytt feltkurs

Søknad om nytt feltkurs, planlagt gjennomført første kvartal 2024, mottatt fra Jan Martin Nordbotten. Søknaden ba om tildeling under nåværende Akademiaavtale og var vedlagt innkallingen.

Styringsgruppen vedtok å innvilge søknaden. Det forutsettes at HMS-bestemmelser følges ved gjennomføring av feltkurs.

Sak 24/23 – Oppdatert budsjett/regnskap fra prosjektene

Oppdatert oversikt per 24.09.2023 ble presentert av Alisa Hodzic. Budsjettene og tilbakemeldingene fra fakultetene tilsa at ca. 8MNOK skulle benyttes ut året. Det gir en total på ufordelte midler på ca. 2MNOK som overføres til neste avtale.

Styringsgruppen tok presentasjonen til orientering.

Sak 25/23 - Eventuelt

Roger Sollie informerte kort om status for ny Akademiaavtale.

Administrasjonen takker for møtet!